
چابهار ی منطقه لجستی و ترانزیت بسیار مهم است

مشاور رییس جمهور و دبیر شورایعال مناطق آزاد کشور با تاکید بر اینه جهش اقتصادی منطقه آزاد چابهار ، هدف گذاری شده

است، تصری کرد: باید از ظرفیتهای سواحل مُران بیشترین بهره وری اقتصادی را داشته باشیم.

به گزارش ایرنا ، سعید محمد روز پنجشنبه هم زمان با سفر محسن رضای معاون اقتصادی رییس جمهور بهاز منطقه آزاد چابهار داشت

به خبرناران گفت: منطقه آزاد چابهار هم به لحاظ لجستی و هم به لحاظ ترانزیت ی از نقاط بسیار مهم در بحث تنها بندر

اقیانوس و پایتخت دریای کشور به شمار مرود.

وی افزود: باید از این ظرفیتها حداکثر استفاده را ببریم چراکه ما ظرفیت توسعه زمین و دریای را هم با پاکستان داریم که متوانیم

پاکستان را ی از کشورهای با صادرات بالا در نظر بیریم.

دبیر شورایعال مناطق آزاد کشور گفت: امیدواریم با هماری سایر دستاهها و نهادهای که مشغول کار اقتصادی در این مجموعه

هستند بتوانیم جهش اقتصادی را در منطقه چابهار رقم بزنیم.

به گفته وی، باید در کنار این کاراها توجه ویژهای به وضعیت مردم چابهار هم داشته باشیم و برنامههای را برای رفاه بیشتر مردم چابهار

خصوصا در بحث حاشیهنشین خواهیم داشت و در همین سفر تصمیمات  در راستای مسایل موجود اتخاذ خواهد شد.


